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Ärende Notering Ansvar
Föregående
protokoll

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes
och lades till handlingarna.

Budget Det ser bra ut.

Årshjulet I juni - huvudstyrelsemöte i måndags
sektionsmöte ikväll
årsmöte innebandyförbundet imorgon
storbingo idag som dam utv jobbade på
juli  huvudstyrelsemöte och ev sektionsmöte
aug - storbingo som herrlaget jobbar på
ev gatufest, men vi har inte hört något om det.
huvudstyrelsemöte och sektionsmöte
anmälan av de lag som spelar sammandrag

Parainnebandy Vi hade ett prova på tillfälle i maj. Det kom 5 st och provade
och det var en väldigt rolig och uppskattad kväll. Vi kommer
att starta upp parainnebandy i höst men vi har ännu inte löst
tränarfrågan. Vi funderar på den biten.

Sektions-
medlemmar

2 st i sektionen slutar så vi behöver hitta minst 2 st nya. Vi
funderar på namn

Barn- och
ungdoms-
utvecklare i
SVIF

Det finns ett förslag på att vi ska anställa en barn- och
ungdomsutvecklare i Svif. Den ska kunna avlasta sektioner
och styrelsen. Huvudstyrelsen ska ha ett lunchmöte runt detta
imorgon.
Sisu går in med bidrag nu från början men vi måste fundera på
hur vi ska finansiera detta på sikt.



Hallmöte, Förra fredagen hade Stina hallmöte med Peter Lundström och
vaktmästare.
Detta ska åtgärdas specifikt för innebandyn:
Innebandymål, i aug
sarg och ploppar och stroppar, i aug
Men de gick igenom saker som behövde åtgärdas i alla hallar,
tex skydd för trapetser i Liljahallen, skydd för lysrör. De
fyllde 2 A4-papper med punkter som behöver åtgärdas

Halltider
säsongen 22/23

Vi har fått ett förslag från Peter Lundström. Men vi har många
lag i år, och vi ser att många lag måste börja kl 17.00 med
träningarna och att många lag måste träna till 22.00, för att
överhuvudtaget rymmas.

Övriga frågor Boka tid för mixcup i Hammarhallen 9/10 och boka en helg
för cup för -15-lagen i typ mars, 18-19 mars

Innebandygala, vi provar att boka den 1/4 el 25/3

Vi försöker även att redan nu boka in några utbildningar till
hösten:
Grundutbildning och
Mattias Bergsdorf

Vi går igenom vissa dokument.
- sammandrag
- info till nya lag
- info till lag som börjar spela matcher
- förväntansdokument för ledare
- målvaktsträningar
- träningsmatcher
- innebandygalan
- föräldrarepresentant, spelarråd
- instruktioner svif

Vi tittar på de dokumenten under sommaren och uppdaterar
dem på hemsidan.

Stina och
Katarina E

Noterats av Katarina E


